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Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Camilla Storm, Tove (mødeleder), Cathrine, Ane, Florence, Katrine, Rasmus,  
Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren, Thomas 
Ledelse: Birgitte, Claus (referent) 
 
Afbud fra:  Kenneth, Ane, Rasmus 

 
Dagsorden:  
 
1. 17.00 (15 min) 

Orientering fra  
- ledelse  
Ny medarbejder repræsentant Thomas fra børnehus, træder ind som suppleant for Karin 
Majbritt træder ind i bestyrelsen som ny medarbejderrepræsentant fra august 2021. Majbritt afløser Søren. 
Eva fortsætter. 
5. og 6. klasse vender tilbage til fysisk undervisning efter påsken. Klaasene møder ind hver anden uge 
Sille har sagt sit job op i vuggestuen. Sille fratræder 30/4 2021 
- Forældre 
Florence og familie flytter til Frankrig. Florance siger tak for et godt samarbejde 
Da vi ingen suppleanter har skal vi afholde et suppleringsvalg. 

 
2. 17.15 (45 min) 

Næste skoleår 2021/22 

- Fremlæggelse af regnskab 2020 og godkendelse af budget 2021 (bilag) 
Helle gennemgik regnskabet for 2020 
Helle viste også budgettet for 2021, hvor der et lidt lavere elvtildeling 
Bestyrelsen har godkendt budgettet.  

- kommende skoleår (21/22) – Overvejelser i forbindelse med understøttende undervisning 
Birgitte fremlagde tanker om at lave 2 lærer ordning i enkelte klasser 
Bestyrelsen feedback er, at det er god ide at konvertere UU til 2 voksenordninger  
 
 
 

3. 18.00 (45 min) 
Dialogmøde d. 13/4 kl. 16.30-18.00 
- Info fra møde om dagsorden forud for dialogmødet 
Emne ”hvad er visionen for Syddjur sskolevæsen” blev foreslået af Molsskolen 
”Samarbejdsproblemer med Ejendomsservice” og ”vordan bliver man visiteret til Pindstrup skolen” blev også 
foreslået til debat. 
 
- Vi skal klæde hinanden på til dialogmødet 
          Et centralt tema bliver: En vision for Syddjurs skolevæsen: 
          ”hvad er det for et skolevæsen, vi vil have i Syddjurs kommune?” 
            Herunder ”er 10 lokationer en vision?” og ”skal vi have både store og små skoler” 
         Så vi skal nok tale om vores eksistensberettigelse som lille skole uden overbygning.  
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           Hvad er det vi kan (som lille skole uden overbygning)?  
             Den lille ramme er god for de mindste børn. Vi er et samlet hus,  
             Høj trivsel, som er vigtig for læring, høj faglighed hos de børn vi sender videre,  
            vores forældre er tilfredse osv.   
Det er vigtigt at pointere at både store og små skoler supplere hinanden, ikke alle finder sig til rette på den store 
skole og ikke alle finder sig til rette på en lille skole 
Man ekskluderer børn fra fællesskabet, hvis man lukker de små skoler 
Helt almindelige børn trives også godt på små skoler, små skoler skal ikke være ”specialskole” 
Mange lokationer giver også bedre grobund for tilflyttere 
Børn fra Små skoler uden overbygning, giver også gode sociale ting videre til fællesskabet på store skoler 
Små skoler har også en stor faglighed, samtidig med stor trivsel 

 
      - Opfordring til at så mange af os som muligt deltager i dialogmødet. 

Tove, Cathrine deltager. Flere forældrerepræsentanter er velkomne 
Birgitte deltager også. 
 

4. 18.45 (15 min) 
Pause 
 

5. 19.00 (20 min) 
Legeplads 
- Status på personalets arbejde med organisering af legepladsområdet  

Personalet mødtes virtuelt 17/3 2021 og havde gruppearbejde i de små teams, de arbejder i til daglig, hvor de 
skulle komme med ideer til, hvordan udeområder kunne fungere i fremtiden 
Børnehuset har via Corona restriktionerne oplevet, at det har haft stor betydning for deres arbejde, at der nu 
er en større ro omkring børnehavebørnene, nu hvor de er adskilt fra sfo/skole. Børnehavens personale ønsker at 
der etableres en form for adskilte eller delvist adskilte legepladser i fremtiden. SFO/Skole havde forslag bla. om 
at hegnspæle kunne flyttes lidt, så der kunne etableres en SFO/indskolingslegeplads på den lille fodboldbane 
foran den blå barak. Et forslag gik også på, at dette område kunne være fælles legepladsområde for både 
SFO/indskoling og børnehave. 
Der blev også på mødet givet udtryk for at det var vigtigt at børnehus og skole ikke isolerede sig fra hinanden, 
for leg og legekammerater på tværs af alder er også vigtigt. 

- Hvad er næste step? 
Claus og Birgitte indsamlede ideer fra alle grupper og samler disse ideer til et fælles oplæg, som fremlægges 
for personale og bestyrelse, 

 
6. 19.20 (15 min) 

Morgen på parkeringspladsen 
- et hektisk inferno - hvad kan og må vi gøre?? 
Det er blevet bedre siden Birgitte på Aula opfordrede folk til at passe bedre på og bruge parkeringsbåsene 
Birgitte undersøger også om der evt. kan males en gul kantsten ved cykelskuret, så forældre ikke sætter børn af der  

 
7. 19.35 (10 min) 

Kommunikationsprincip  
- Udarbejdelse af en tidsplan for processen 
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Der er lavet et udkast til princip, som vi sætter på dagsorden, når Rasmus og Kenneth deltager i møde. 
Udkastet kommer på som bilag til mødet. 
 

8. 19.45 (5 min) 
Nyt fra udvalg/nye udvalg 
 
- Status fra Lavvu-udvalg 

Lavvu’en står op og er taget i brug - indtil videre kun for børnehuset, som har været glade for at bruge den 
Efter påsken skal skole/sfo også have mulighed for bruge lavvu’en  
Indtil videre er den ikke til brug for byens borgere. 

 
9. 19.50 (5 min) 

Punkter til kommende møder 
- Ny arbejdstidsaftale for lærere - orientering om A20 (Eva og Birgitte) 
- Italesættelse og dialog om ”Uønsket seksuel opmærksomhed” 

Et emne som skal drøftes blandt personale 
- Kommunikationsprincippet  
- Kronologisk arbejde med øvrige principper 
- Fælles forældremøde for hele huset 

Overvejelser om kommunikationsprincippet skal være en del af mødet, mulighed for foredragsholder udefra 
f.eks om sociale medier og børn. Mødets placering på året. 

- Flere punkter? 
 

10. 19.55 (5 min) 
Evt. 

Rasmus har en brændeovn som kan bruges i lavuen, indtil videre har personalet sagt nej tak, vi overvejer om det 
måske kan være en god ide at sætte den op alligevel, den har en kogeplade øverst så der evt. kan bages pandekager 
alligevel. 
Næste bestyrelsesmøde: mandag d. 26/4 2021 


